
MHP ADAYI SABRİ VARAN: “GÜMÜŞHANE’DE 4,5 PUAN ÖNDEYİZ”

MHP Gümüşhane Belediye Başkan adayı Sabri  Varan  25 Mart 2019 Pazartesi günü
Ramada Otel’de bir basın toplantısı yaparak projelerini tanıttı.
Sabri Varan’ın basın toplantısına  MHP Gümüşhane İl Başkanı Nadim Aydın ve
belediye meclisi üye adayları da katıldı.
MHP başkan adayı Sabri Varan yaklaşık iki buçuk saat
süren konuşmasının ilk bölümünde 31 Mart yerel seçimleri ve Gümüşhane Belediyesi
ile ilgili değerlendirmelerde bulundu.
Belediye başkan adayı Sabri Varan’ın konuşmasında
öne çıkan konular şunlar oldu:
* Gümüşhane Belediyesi başkan seçiminde şu anda 4.5
puan öndeyiz. Son hafta bu oranın 7’ye çıkacağını tahmin ediyorum.
* Belediye başkanlığını kazandığımızda göreve başladığımda ilk iş olarak
yapacağımız iş;  belediyenin mali durumunu uzmanlara incelettirerrek neticeyi
halkımızla paylaşmak olacaktır.
* Biz Gümüşhane’de haram ve günah belediyeciliği
yapmayacağız.
* Bu şehir imar rantına kurban gitmiştir.
* Gümüşhane Belediyesi’nin ana problemi “yönetilememektir”
* Bizim Gümüşhane Belediyesi çalışanları ile bir
derdimiz yok.
* Bizim dönemimiz “kapısı olmayan bir belediye
başkanlığı dönemi olacaktır.” Belediye başkan makamı 24 saat halka açık
olacaktır.
*Göreve geldiğimizde,  şehrin merkezinde Atatürk Stadyumu’nda halka
rağmen yapılan  “Gençlik Merkezi”ni
yıkarak orayı eski haline döndüreceğiz.  Orası
eski Gümüşhane’nin aidiyet duygusunun yaşandığı çok önemli bir mekandır.
* Yeni şehir stadyumunun yanındaki tünelin bulunduğu
dağı kaldırarak şehrin batı yönüne açılımının önündeki engeli kaldıracağız.
MHP Belediye Başkan adayı Sabri Varan konuşmasının ikinci bölümünde ise başkan
seçilmesi durumunda Gümüşhane’de uygulayacağı projeler hakkında yansı eşliğinde
bilgi verdi.

https://gumushanedenhaber.com/mhp-adayi-sabri-varan-gumushanede-45-puan-ondeyiz/



